
 Näringslivsrådet 2021-06-08 

 

Närvarande:, Johan Tykesson, Carina Jönsson, Cia Wahlgren, Håkan Fröjd, Petra Gustavsson, och 
Kamilla Danielsson 

Ej närvarande:, Fredric Piper, Linnea Elamzon, Håkan Amilon,  Magnus Weberg, Jörgen Bengtsson LRF 
Rickard Wollberg NBI och Karina Hansson. 

 

1. Nyheter i kommunen 
Kamilla; Mycket nya detaljplanefrågor från både privata aktörer men också från 
kommunstyrelsen. Hög tillväxt. 
Johan; En matchning gjordes mellan LRF och arbetsmarknadsenheten. En ny 
grisskötarutbildning startade men nu finns även samarbete kring utbildning kring koskötsel.  
Framtidens dag – arbetsmarkandsfokus. Planerar för att åka ut till byarna få att nå fler (pilot). 
Internt kommer vi att börja arbeta med Möbellager (där vi lämnar och plockar istf att köpa 
nytt). Skulle detta kunna fungera även i näringslivet? Stora företag hjälper små.  
Yrkeskompetensbedömning  - -arbetsgivaren får betalt för att ta emot praktikanter. Sjöbo 
har 510 arbetslösa men det går neråt.  
Carina, Kvinnet; Haft digitala möte sedan november. Testade med ett fysiskt möte men det 
fanns inget intresse. Presentkort har delats ut till medlemmarna för att kunna handla i 
affärerna som är medlemmar i Handelsklubben. Politikerpanel den 25/8 digitalt.  
Petra; Mäklarbranschen har fullt upp. Ser en ökad efterfrågan på större bostäder. Fler 
fastigheter säljs nu än tidigare. Ingen nedåtgång ens på sommaren... Försöker pyssla ihop ett 
sommarschema. Svårt för ungdomar att komma ut i bostadsmarknaden. Bankerna börjar 
prata om att sänka % till insatserna. 
Håkan; Pratar utifrån företagarna. Kämpat vidare med digitala möten vilket varit på både 
gott och ont. Tillgängligt för många. Nästa frukostmöte 15/6 då diskuteras bland annat 
Företagarnas rapport om företagande i Sjöbo. Företagsgalan planeras till hösten efter 
rådande förutsättningar. 
Cia ; Fysiskt årsmöte. Evenemang om att affärerna flyttar ut på gatorna, mer torghandel och 
lokal handel i stället för Sjöbo marknad. Sjöbodagen , 30/10, ska uppmärksammas på ett eller 
anat sätt. Återkommer om det. Det börjar lätta nu. Fler människor ger sig ut i handel och 
restauranger. Cia letar nya lokaler och är fullbokad med catering av bröllop. Slutar med 
lunch. 

2. Corona; Läget är bättre och det ser ut som om vi går mot ljusare tider. Vaccinationerna är i 
gång och Tuna busland (där vaccination sker) har fullbokat. 

3. Övrigt; Nästa möte önskas en diskussion kring olika undersökningar och Näringslivsrådets 
input till framtida arbete med företagsklimatet. Finns också en önskan om en ny redogörelse 
för vad som händer i kommunens olika delar. Var planeras det? Var byggs det? 

4. Nästa möte; Kamilla och Cia tittar på datum i november och återkopplar. Vi kommer vid 
detta möte att välja ordförande och vice ordförande 

 

Vid datorn 

Kamilla Danielsson  


